



适用范围 The scope

适用于各种船舶夜航、救生、警戒等远距离照明和目标搜索。

Fit for remote illumination of ship night navigation, lifesaving, warning etc, and aim searching.

产品特点 Products characteristic

- 1、内部装有球面钢化玻璃反光镜和焦距调节装置，能够上下、前后灵活调节焦距，具有发光强度高、照明距离远的优点；
- 2、TZ1钢质外壳，底座上装有滚球板，并配有升降装置，可以手动控制灯体旋转180°，俯仰30°，DC110V供电时，配电器箱，订货时请注明；
- 3、TZ1-A为不锈钢质外壳，底座内部装有微型电机，能够通过控制器操纵灯体旋转180°，俯仰30°。

1. Equipped the sphere toughened glass reflectro and the device of focus adjustment which can adjust the focus up and down, front and black neaty, and has the functions such as high luminous intensity, far illumination distance.
2. TZ1 has steel shell, ball plate mounted on base, also equipped with lifting gear which can control the light body by hand to rotate for 180° horizontally and pitching 30° , Equipped the resistance box when supply DC 110V, please remark clear when order.
3. TZ1-A has stainless steel shell, a micro motor is mounted on base, and can operate the light body to rotate for 180° horizontally and pitching 30° by controller.

规格 Specification

型号 Type	电压 Voltage	功率 Power	灯头 Lamp Holder	光源 Illuminant	光通量LM luminous Flux	防护等级 Protection class	重量 Weight	附件 Annex
TZ1	DC110V	1000W	专用 For special Use	球型汞氙灯 Sphericity mercury xenon light	6000	IP55	68kg	升降杆 Lift-pole 镇流器 Ballast
TZ1-A	AC220V				6000	IP55	89kg	控制器 Contreller 镇流器 Ballast